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Abstract (en)
The circuit breaker (1) has a cylindrical cam (40) for performing opening/closing sequence of a gas type switch (10), a sulfur hexafluoride type
interruption switch (20) and a disconnecting switch (30). The cam has a wall in which recesses (42-1-42-3) are defined. The drive element
controls one of contacts of the switches. The switches (10, 20, 30) have fixed contacts (12, 22, 32) and mobile contacts (14, 24, 34) respectively,
manipulated by a single command connected to poles of the circuit breaker. Each mobile contact is actuated by using a synchronization and
actuation device using the cam.

Abstract (fr)
Un disjoncteur sectionneur de générateur selon l'invention comporte une came cylindrique (40) pour réaliser de fagon optimale la séquence
d'ouverture/fermeture des premier interrupteur de commutation (10), deuxiéme interrupteur de coupure (20) et sectionneur (30). La came (40)
comprend une paroi cylindrique dans laquelle sont définies trois lumiéres (42), et de préférence trois paires de lumiéres, de profils différents ; dans
chaque lumiere coulisse un élément d'extrémité d'un élément entrainant un des contacts d'interrupteur respectif.
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